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Do laboratorium w Podzamczu przyjmowane są kolejne
próbki

– Do laboratorium działającego od poniedziałku w Regionalnym Centrum Naukowo-
Technologicznym w Podzamczu koło Kielc wczoraj dostarczono 41 próbek, zaś dziś
45 i są one w trakcie badania pod kątem obecności koronawirusa. Cieszę się, że
współpraca Zarządu Województwa, Uniwersytetu Jana Kochanowskiego i
Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego tak szybko poskutkowała
przebranżowieniem działającego dotychczas w ramach RCNT laboratorium, w
związku z czym mogliśmy stworzyć drugi w regionie ośrodek pracujący dla potrzeb
pacjentów z województwa świętokrzyskiego – powiedział wicemarszałek Marek
Bogusławski podczas wtorkowej, zorganizowanej online w Urzędzie
Marszałkowskim konferencji prasowej.
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Jak poinformował Marek Bogusławski, do działającego od wczoraj w pomieszczeniach
Biobanku Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego  laboratorium dotychczas
trafiły jedynie próbki pobrane od mieszkańców województwa świętokrzyskiego.

– Sytuacja związana z epidemią koronawirusa w Polsce jest jednak bardzo dynamiczna,
dlatego niewykluczone, że do Regionalnego Centrum Naukowo-Technologicznego będą
trafiały także próbki pobierane od mieszkańców innych regionów kraju – mówił
wicemarszałek Marek Bogusławski.

Diagności, którzy wykonują badania próbek to pracownicy zarówno Regionalnego Centrum
Naukowo-Technologicznego jak też Uniwersytetu Jana Kochanowskiego.

– Pragnę wyrazić wdzięczność prorektorowi do spraw medycznych UJK profesorowi
Stanisławowi Głuszkowi, który jest pełen zrozumienia dla zaistniałej sytuacji i który
udostępnił sprzęt oraz oddelegował do RCN-T pracowników. Dzięki temu laboratorium
mogło być uruchomione bardzo szybko i rozpocząć pracę dla potrzeb naszych pacjentów –
dodał podczas konferencji wicemarszałek.

 

 

 

 


